

<<心血管系统>>

图书基本信息

书名：<<心血管系统>>

13位ISBN编号：9787506265003

10位ISBN编号：7506265001

出版时间：2003-9

出版时间：世界图书出版公司

作者：Fagan

页数：203

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<心血管系统>>

内容概要

本书首先引领你学习肾及泌尿系统的基础知识。

每章都采用了整合形式，即将解剖学、胚胎学、组织学、生理学与药理学加以综合。

然后概述了肾及泌尿系统的基本病理学，并列举一些主要疾病及其主诉。

第二部分则通过对现有肾及泌尿系统主诉患者的临床分析，将基础知识与临床应用加以整合，包括肾及泌尿疾病最常见的主诉，如何采集病史、体检、与患者的沟通技巧及进一步的诊断方案。

由选择题、简答题和问答题组成的第三部分则能让你在学完本课程以后估你取得的进步和你水平。

<<心血管系统>>

书籍目录

Preface Acknowledgements Dedication Part I Basic Medical Science . 1. Overview of the Cardiovascular System
 Why do we need a cardiovascular system? Functions of the cardiovascular system The heart and circulation
 2. Structure and Function of the Heart Organization of cardiac tissue Cellular physiology of the heart The
 cardiac cycle Electrical properties of the heart Control of cardiac output 3. Structure and Function of the
 Vessels Organization of the vessels Vascular endothelium and smooth muscle Haemodynamics in arteries
 and veins Capillary dynamics and transport of solutes Lymph and the lymphatic system. 4. Control of the
 Cardiovascular System Control of blood vessels Cardiovascular receptors and central control Regulation
 of circulation in individual tissues Coordinated cardiovascular responses 5. The Cardiovascular System in
 Disease Shock and haemorrhage Hypertension Lipids and the cardiovascular system Arteriosclerosis
 and atherosclerosis Aneurysms Ischaemic heart disease Heart failure Arrhythmia Disorders of the heart
 valves Diseases of the myocardium Diseases of the pericardium Inflammatory vascular disease Congenital
 abnormalities of the heart. Congenital abnormalities of the vessels Neoplastic heart disease Neoplastic
 vascular disease Diseases of the veins and lymphatics Therapeutic interventions in cardiovascular
 disease Part II: Clinical Assessment 6. Common Presentations of Cardiovascular Disease Common
 presenting complaints 7. History and Examination Taking a history Observation of the whole body The
 limbs Peripheral arterial pulses Head and neck Thorax Abdomen 8. Investigations and Imaging
 Investigation of cardiovascular function Routine investigations Imaging of the cardiovascular system. Part
 III Self-assessment Multiple-choice Questions Short-answer Questions Essay Questions MCQ
 Answers SAQ Answers Index

<<心血管系统>>

媒体关注与评论

书评不要惊慌！

快速医学教程——现在你终于拥有了梦寐以求的完美系列教程！

你曾经因为熬夜而错过第二天的早课吗？

你曾经因为射入课堂的阳光而分散了注意力吗？

如果你无法作一个完整的课堂笔记——现在有了快速医学教程，一切都不必担心了。

在教授指导下，本书以学生的视角进行编写，快速医学教程采取了容易学习吸收的笔记形式。

你可以用这本书作为复习指南或是教材的补充。

以下几个特点将最大程度地帮助你掌握相关知识：
理解检查板地块测试你对新学课题的理解。

提示板块引起你对主要内容的关注并指导如何记忆。

彩图的广泛应用帮助你在测验题中测试你的知识。

详细的索引让你随心所欲的阅读，并且非常便捷。

<<心血管系统>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>